



Närvarande: Dick Svennerfelt, Annette Rosengren, Erika Hedhammar, Ullis Dahl, Kristin Blomqvist

Frånvarande: Gunni Borong, Stina Hedenius, Robyn Åhlin, Åsa Thorsell

1. Mötets öppnande

Dick hälsade välkomna till mötet.

2. Val av justerare

Kristin valdes till justerare

3. Val av mötessekreterare

Erika valdes till mötessekreterare

4. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

5. Godkännande av föregående protokoll

Föregående protokoll godkändes.

6. Uppdragslistan

Instruktörshandbok – kvarstår och snart färdig

Uppdatera meritstege – kvarstår

Ser över hur vi kan flytta över ägandet av verisurelarm fr Åke till klubben - ordnat

Uppdatera GHU samarbetsavtal VBK - pågår

Fakturera till taxklubbens årsmöte för hyra av klubbstugan 3/3-25 – färdigt

Kontaktuppgifter nyckellistan - kvarstår

Utse ytterligare en person till valberedningen - kvarstår

Utse ansvarig för bokning av stuga och camping - kvarstår

Krisplan för klubben. Vi börjar med att titta på andra klubbars krisplaner. - kvarstår

Tankkort till Kenneth för drivmedel till gräsklippare. – kvarstår

7. Uppdragslistan, sekreterare med flera

-

8. Skrivelser

Inkomna -

Utgående -

9. Ekonomisk rapport och budget

Ullis redogjorde för arbetet med ekonomin. Hon har jobbat mycket med detta och att hitta ett bra system med Idrottsservice.

10. Rapporter

- **Agility**
- **Draghund**
- **Kök**
- **Nosework**
- **PR/Info-Hemsida-Medlemsblad**
- **Rallylydnad -**
- Rallysektorn bjöd in till ett öppet möte för att planera upp våren och sommarens aktiviteter. Ett fåtal kom och de bestämde att köra en öppen träning varannan torsdag i samband med öppet hus och ha en



ansvarig vid varje tillfälle. Det kommer också att anordnas en träningstävling v. 21 där det är många anmälda.

En kurs har utlysts under våren men dessvärre blev den inte full och fick därför ställas in.

Linda Ahlgren har meddelat att hon hoppas av rallysektorn och i hennes ställe går Nikita Tisell in.

- **Rasutveckling/Mental**

Mentaltest hund har genomförts på klubben 18 maj.

- **Specialsök**

- **Stuga**

Kenneth undersöker möjligheter till sponsring för att måla trädgårdsmöblerna. Städ dag genomfördes 17 maj med sex medlemmar.

- **Tävling – se mejl**

Höstens tävlingar är nu inplanerade. Dock inga lydnadstävlingar eftersom Gotland inte har några lydnadsdomare för tillfället

Pågående regelrevidering Bruks. Nya regler träder i kraft 2027-01-01.

Arbetet med att färdigställa detta pågår och SBK Gotland har skickat in sina förslag, samt diskuterat förslagen från UG Bruks centralt.

Vi har äntligen fått pengarna för vår lägrespårtävling i september.

- **Utbildning/HUS**

Annette och Dick kommer att genomföra kurser. Många förfrågningar om valpkurser. Det kommer att genomföras under augusti – september. Läggs ut inom kort. Ev. genomförs en valpkurs under sommaren.

En fortsättningskurs Special pågår för en grupp deltagare som gått både valpkurs och fortsättningskurs tidigare.

En vardagslydnadskurs hoppas kunna startas inom kort om deltagarantalet når upp till minst fyra anmälda.

Efterfrågan på valpkurs har börjat trilla in och eventuellt sätter vi in en extrakurs med start i slutet av maj. Annars är inte valpkurser planerade förrän i augusti/september.

Det kan noteras att de kurser och föreläsningar vi har annonserat ut under senaste månaden har fått få anmälningar och fått ställas in. Vad det beror på är ovisst men kanske spelar det allmänna ekonomiska läget stor roll.

- **Representanter till distriktsmöte**

- **Hundungdom**

- **Hundhall**

Allmänna arvsfonden har begärt kompletteringar av redovisningen.

Dick jobbar på med detta.

11. Övriga frågor

a) Sektorledarmötet

Sektormöte genomfördes 20 maj.



b) Sökgruppen med AKO, Hur organiserar vi dem i Visby BK? Present till instruktör

Gruppen som Anna-Karin Gustafsson leder och tränar för att hjälpa polisen att söka efter försvunna personer ska bli en sektor. Dick hör efter om namn på sektorn och kontaktperson. De önskar bidrag för att köpa en blomma till sin instruktör.

c) Prissättning hyra när två olika organisationer hyr samtidigt

Klubben har hyrt ut stugan och planen till två hyresgäster samma dagar. Hyran för dessa dagar fördelas enligt följande: Maria Gabrielsson betalar 100 % och Gotlands distrikt betalar 75 %.

d) Ersättning för instruktörer och hjälpinstruktörer

30% av intäkterna för kurserna går till instruktörerna. Meddela Studieförbundet hur dessa ska fördelas när det är fler instruktörer. Detta skrivs in i instruktörshandboken.

e) Översyn av plåster och första förband

Det saknas sjukvårdsmaterial. Bland annat plåster. Kristin ser över vad vi har och vad vi kan behöva i klubbstugan.

12. Nästa möte

Nästa styrelsemöte hålls 19 augusti kl. 18.30.

13. Mötets avslutning

Dick avslutade mötet.